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Entrar a l’ajuntament tan sols ha estat un nou pas enda-

vant fruit del treball que, des de fa més de 10 anys, s’ha 

estat duent a terme en diversos pobles i ciutats d’arreu 

dels Països Catalans -com és el cas de Molins de Rei- des 

de les organitzacions de l’esquerra independentista i la 

resta d’assemblees, associacions i col•lectius de l’esquerra 

extraparlamentària allunyada dels partits polítics conven-

cionals.

La CUP no només està servint per a obrir una nova via a les 

lluites socials d’aquestes assemblees i col•lectius, sinó que 

també està oferint una altra perspectiva de lluita concreta 

capaç d’arribar a nous sectors socials, una perspectiva que 

està donant els seus fruits i que encara en pot donar molts 

més. De fet, un estudi de la Direcció General de Participa-

ció Ciutadana, dependent de la Conselleria d’Interior de la 

Generalitat, conclou que “Hi ha una demanda latent per 

part d’importants sectors socials d’una altra forma de fer 

política que posi els interessos de la gent (de les classes 

populars, diem nosaltres) per davant dels interessos dels 

polítics” (i dels interessos econòmics als que representen, 

afegim).

És per aquestes circumstàncies que a les CUP hi ha la 

voluntat de seguir fent una oposició de debò. No una 

d’oportunista com la que practiquen els partits polítics 

convencionals. No una oposició que es dediqui a defen-

sar una certa forma de gestió dels afers públics com si es 

tractés d’una qüestió merament tècnica. Ni una oposició 

que es dediqui a criticar per sistema el govern de torn. 

Pretenem dur a terme una oposició mobilitzadora que 

aporti alternatives concretes i factibles als problemes que 

ens afecten; que assenyali responsables i responsabili-

tats i que promogui la participació popular en els afers 

col•lectius, potenciant-ne la seva autonomia.

Des de la CUP de Molins, continuarem treballant per el 

Molins del Rei que volem, aquest Molins de Rei que anem 

perfilant i difonent amb els mitjans que tenim al nostre 

abast . I ho volem fer sense deixar d’enfortir els fona-

ments que un dia ens faran homes i dones lliures, en una 

terra lliure, sense explotadors ni explotats, on puguem 

viure en consonància amb el nostre medi i on puguem 

escollir el nostre futur.     

Ens queda, doncs, molta feina per a fer, i cada vegada 

som més els i les que estem disposats a dur-la a terme. 

Així doncs, en aquest butlletí no exposarem uns resultats 

triomfalistes, sinó que mostrarem la realitat –o si més no 

una part- que volem transformar.
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L’ull observador

Estem molt contents amb els resultats obtinguts i no 

volem començar aquest nou butlletí sense agrair el gra de 

sorra a aquells i aquelles que ho han fet possible, ja sigui 

amb el seu treball a les assemblees, amb la seva presència 

als actes que hem organitzat o bé amb el seu vot.

Comptant les candidatures presentades sota les sigles CUP, 

a més de les coalicions amb els Verds de Badalona i a 

Granollers, la Unitat  Municipal 9 de Sant Pere de Ribes i 

Nosaltres Som–Assemblea d’Unitat Popular de Tarragona, 

en total s’han obtingut 22.332 vots sobre un cens votant 

de 1.0091.660, els quals suposen un 2,04% sobre el cens i 

un 3,99% sobre els total dels votants reals; i una quantitat 

gens menyspreable de 26 regidors en un total de 36 muni-

cipis on la CUP es va presentar. Han obtingut representació 

Manresa (1), Mataró (1), Sant Pere de Ribes (4),  Vilafranca 

(2), Vic (2), Valls (1), Vilanova (1), Molins de Rei (1), Berga (2), 

Sant Celoni (2) i Cardedeu (1).

A Molins de Rei, sobre un cens votant de 10.316, s’ha 

aconseguit un 2,88% i un 5,24% sobre els vots reals, 

els quals ens han permès entrar a l’ajuntament amb un 

regidor. Al Baix Llobregat, a més, la CUP s’ha presentat a 

Martorell, on s’ha quedat sense representació per menys 

de 50 vots.

De totes maneres, considerem que no és moment per a 

celebracions, ja que encara ens queda molta feina per a 

fer. 



proclamació de la República Catalana 

per part de Francesc Macià- en comptes 

de festes religioses les quals, en molts 

casos, la gent fins i tot desconeix què és 

el que celebren. I l’argument de seguir 

celebrant certes festes pel motiu que fa 

molts anys que així es fa, no ens sembla 

prou de pes. 

- Aprovació de la compatibilitat de 

diversos treballadors municipals. Per 

coherència ideològica i com a formació 

d’esquerres, estem en contra de com-

patibilitzar més d’una feina, i més en 

persones amb alts ingressos, com és el 

cas del gerent. 

- Aprovació de l’adhesió al conveni de 

coordinació i col•laboració en matèria 

de seguretat pública i policia entre el 

Departament d’Interior i l’Ajuntament. 

A la CUP estem molt contents que cada 

dia la policia espanyola tingui menys 

competències a la nostra vila i al conjunt 

del país, i esperem que aviat no en 

tingui cap. El nostre vot hauria estat un 

altre si els seus substituts, els Mossos 

d’Esquadra, demostressin ser una policia 

pròxima al servei dels ciutadans i les 

ciutadanes; però, malauradament, hi ha 

molts exemples amb què veiem com, en 

comptes d’això, es mostren com un cos 

repressor al servei de les institucions es-

panyoles i contrari a les expressions dels 

moviments socials alternatius, indepen-

dentistes i de l’esquerra transformadora. 

- Modificació de les tarifes de l’aparca-

ment del Mercat proposat per l’em-

presa que el gestiona (PABLA, SLU). 

Resulta que ara que la Generalitat ha 

aprovat que el pagament dels aparca-

ments sigui per minuts i no per franges 

de temps superiors -un abús que hem 

patit durant molts anys i que ha donat 

quantiosos beneficis a les empreses- ho 

aprofita PABLA, SLU (amb la conninvència 

del govern municipal) per a augmentar 

les tarifes. Així, el cost d’una hora passa 

d’1,70 a 1,80€. La CUP va ser l’únic grup 

que hi va votar en contra, perquè no 

entenia per què el final d’una injustícia 

havia de donar pas a un augment de 

per a l’explotació i gestió del Camp de 

Futbol Municipal Josep Raich i del bar-

restaurant que s’hi troba. No estem 

d’acord en externalitzar una gestió que 

podria realitzar directament l’ajunta-

ment.

EN CONTRA 
- Augment de les retribucions dels po-

lítics municipals entre un 35 i un 128%. 

dimecres, 27 juny de 2007 

La CUP va ser l’únic grup que hi va votar 

en contra ja que troba la mesura des-

porcionada i injusta tenint en compte 

que als treballadors i treballadores se’ls 

puja el sou segons l’IPC previst. A més, 

tenint en compte que va ser de les pri-

meres mesures que van prendre els nous 

governants i que no va aparèixer a cap 

programa electoral de cap partit, aquest 

és un acte de poca transparència que 

acaba fomentant l’abstenció. Davant de 

l’aprovació d’aquest augment de retri-

bucions, la CUP va anunciar que des-

tinaria una part dels ingressos al teixit 

associaciatiu de la vila, d’una forma que 

es concretarà properament. També es va 

demanar que els partits fessin públics 

els seus comptes i que es limitessin les 

despeses electorals.

dissabte, 28 juliol de 2007L’actual equip 

de govern ha decidit contractar un 

préstec a llarg termini per agrupar tots 

els que tenia fins ara. El problema és 

que mentre que mentre que tots aquests 

crèdits s’acabaven  d’amortitzar entre  

aquest  any i el 2012,  el nou préstec 

–de 1.363.660€- l’estarem pagant fins 

el 2023! 

- L’Ajuntament s’endeuta fins el 2023. 

La CUP hi va votar en contra per enten-

dre que aquesta política d’endeutar-se 

a llarg termini no és bona i hipoteca part 

del pressupost dels propers 16 anys sen-

se que hi estigui plenament justificat. 

Aquests crèdits finalitzaven entre aquest 

any i el 2012.

- Aprovació el calendari de festes locals 

per al 2008. Estem a favor d’aprofitar un 

dels dos dies de festa local per reivin-

dicar dates com el 14 d’abril -dia de la 

ment, considerem que cal fer un estudi 

dels pisos buits que hi ha a la Vila, i que 

aquests es gravin. 

e- Els impostos estan pujant per sobre 

dels salaris. L’Ajuntament, proposant un 

augment de les taxes segons l’IPC català 

(2,7%), perjudica els vilatans i vilatanes, 

ja que els sous s’incrementen segons 

l’IPC estatal, que és inferior.

- Modificació del Pressupost Gene-

ral per al 2007. El govern municipal 

considera que cal fer canvis respecte 

al pressupost aprovat l’any passat (ha 

succeït dos cops en aquests últims 

quatre mesos). Entenem que aquesta és 

una bona eina per a adaptar-se a noves 

situacions, però això no ha de servir per 

justificar una mala gestió i/o una despe-

sa excessiva en temes no prioritaris. Això 

és el que passa, per exemple, quan es 

gasten 120.000€ en l’homenatge a Josep 

Maria Madorell (3.000€ en un càtering), 

quan s’han de gastar 233.000€ més dels 

previstos en les obres de millora dels 

baixos del barri del Canal per errors en 

l’execució de l’obra -tal com denuncïa 

la mateixa Associació de Veïns-, o quan 

s’amplia l’apartat de butlletins i publi-

cacions en 24.000€ (sobre els 34.000€ 

inicials); i això suposa que es deixin 

d’invertir, per exemple, els 26.000€ pre-

vistos en participació ciutadana. Sembla 

que el butlletí propagandístic que el 

govern ens va enviar poc abans de les 

eleccions va costar molt... Tot i així, la 

CUP es va abstenir perquè altres modifi-

cacions tenien més sentit. Per exemple, 

els diners que s’anaven a invertir en la 

construcció de la nova escola de música 

(que ha d’esperar degut al retard en les 

obres del col.legi de La Sínia) es destina-

ran a la Federació Obrera.

- Aprovació de les bases d’ajuts de 

menjador i dels criteris d’adjudicació 

corresponents al curs escolar 2007-

2008. Tot i que pensem que l’equip de 

govern va pel bon camí, ha de continuar 

millorant aquests ajuts. 

- Proposta d’adjudicació que formula 

la Mesa de Contractació en el concurs 

LA CUP A L’AJUNTAMENT

A continuació teniu un resum del vot de 

la CUP sobre les propostes presentades 

per l’equip de govern. Després veurem 

les mocions dels diferents partits, i els 

precs i preguntes que han fet els grups 

de l’oposició al govern municipal.

A FAVOR
- Adhesió a la modificació de la jornada 

laboral i retribució dels llocs de treball 

docents de l’escola municipal de música; 

al conveni marc de registre (finestreta 

única); a l’aprovació de la cessió gratuïta 

de l’ús d’un local a l’AV de Bonavista 

el Mas; a l’aprovació del conveni per 

la urbanització del carrer Carril i de la 

plaça de l’Estació i del conveni per a la 

gestió del servei de recollida selectiva de 

residus municipals.

- Aprovació de l’Ajuda Humanitària a 

campanyes d’emergència: Resposta als 

efectes del terratrèmol al Perú  i adhesió 

al manifest de solidaritat amb Myanmar, 

presentat per Amnistia Internacional. 

- Aprovació de la declaració de la Fede-

ració Obrera com a Bé Cultural d’Interès 

Local. 

ABSTENCIÓ
- Aprovació de les Ordenances Fiscals 

i Preus Públics per al 2008. Hi veiem 

punts a favor i en contra. Per a la CUP 

s’ha de tenir present el següent:

a- Les taxes (que són els imports a pagar 

per serveis que només presta l’Ajunta-

ment) han de ser estrictament el cost 

del servei, no hi ha d’haver cap benefici 

afegit.

b- En externalitzar molts d’aquests 

serveis, l’Ajuntament està perdent el 

control sobre els increments proposats 

per les empreses, i el poble és qui acaba 

pagant els seus beneficis.

c- Encoratgem a tots els partits polí-

tics –molts dels quals tenen poder en 

entitats supramunicipals- a arreglar 

definitivament el precari finançament 

municipal.

d- El pressupost haurà de corregir amb 

subvencions els excessos que suposen 

un increment del 13% de l’IBI. Igual-

Des que 539 molinencs i mo-
linenques van decidir, el 27 
de maig, que la CUP entrés a 
l’Ajuntament, estem en un pro-
cés d’adaptació a la dinàmica 
municipal que ens ha de per-
metre, a partir d’ara, articular 
noves iniciatives per a la millo-
ra de la vila. 
Més enllà del dia a dia, la 
declaració d’intencions de la 
CUP per a aquesta legislatura 
està recollida en el discurs del 
regidor, Àlex Maymó, a l’acte 
de constitució del consistori: 
“Avui per primera vegada una 
candidatura alternativa entra a 
l’Ajuntament. Ara comença un 
camí que no serà planer però 
que ens permetrà demostrar 
que una altra manera de fer 
política és possible. Creiem que 

el concepte de democràcia va 
molt més enllà de depositar la 
nostra confiança en uns repre-
sentants polítics que decidiran 
per nosaltres. Els càrrecs electes 
s’han de comprometre a articu-
lar mecanismes perquè la ciu-
tadania pugui participar en la 
presa de decisions i que aques-
tes abarquin tots els àmbits 
municipals i siguin vinculants, 
de forma que responguin a les 
preocupacions de la gent. D’al-
tra banda, com ja vam dir, no 
entrarem a l’equip de govern 
i, per tant, treballarem des de 
l’oposició i des del carrer per 
a fer arribar la veu d’entitats i 
associacions i construïr una vila 
basada en la justícia social, en 
la sostenibilitat i en la partici-
pació ciudadana”.



nyol cessi la ministra de Foment, que la 

prioritat ha de ser el restabliment de la 

normalitat al servei de rodalies i regio-

nals, etc. Estem d’acord amb bona part 

de l’articulat de la proposta i estem en 

contra de la pèssima actuació de les 

diferents administracions espanyoles que 

no han invertit ni de lluny el que tocava 

a Catalunya -i que, a més, el que han in-

vertit, ho han fet prioritzant l’interès d’un 

1% de la gent enfront l’interès de la ma-

joria de la població. Dit això, i sabent que 

s’aprovaria sense problemes, vam votar 

en contra. I ho vam fer perquè pensem 

que s’ha de denunciar que tot aquest 

caos l’han afavorit els mateixos partits 

que ara el critiquen quan van apostar 

pel TAV, en comptes d’haver-ho fet per 

un transport públic de qualitat i per un 

transport a mitja i llarga distància no tan 

agressiu i que no costava tants diners, 

com és l’Euromed -ja fa temps que això 

ho proposaven els moviments socials-. 

Ens ha semblat que s’havia de denunciar 

que ara, i més davant d’unes eleccions, 

un partit vulgui treure profit d’allò que en 

part és culpa seva.

PRECS I PREGUNTES

A la part final dels plens, els diferents 

partits poden fer precs i preguntes que 

l’equip de govern ha de contestar al 

següent ple. Els de la CUP són: 

- Cost de la nova creu de Terme de la 

plaça de la Creu. El 23 de setembre es 

va inaugurar oficialment la nova creu 

de terme de la Plaça de la Creu, després 

que l’anterior creu d’origen franquista 

hagués caigut. Vam preguntar quin va ser 

el cost total de la nova creu, i la resposta 

va ser la gens menyspreable quantitat de 

50.360€.

- Plafons per a enganxar cartells. Durant 

el passat mandat es van instal.lar 30 pla-

fons per a enganxar cartells, destinats a 

les entitats de la vila, i distribuits per tot 

el terme municipal. Des de la CUP veiem 

tarifes.

- Creació d’un nou lloc de treball d’ad-

ministratiu/va adscrit/a a gerència. Hi 

estem en contra perquè tenim seriosos 

dubtes que sigui necessari. A més, ens 

trobem que no s’ha informat els sindi-

cats, fet lamentable en un ajuntament 

que diu que un dels seus valors és el de 

la transparència.

- Aprovació de la nova tarifa d’aigua 

potable per l’anualitat juliol 2008 – juny 

2009, presentada per Aqualia Gestión 

Integral del Agua, S.A.: la tarifa mitjana 

s’augmenta un 6,63%. Amb l’externa-

lització dels serveis municipals, el que 

passa a la llarga és que les empreses fan 

els seu informes sense que l’Ajuntament 

ho acabi de conèixer amb profunditat; fet 

que, donat l’ànim lucratiu de les prime-

res, podria comportar que aquestes els 

arribessin a inflar. Si la gestió fós munici-

pal repercutiria en  benefici per al ciuta-

dà,  ja que ara a aquest se li incrementen 

els costos per sobre de l’IPC.

MOCIONS

Des de la CUP s’han proposat al ple quatre 

mocions i totes elles han estat aprovades. 

Són les següents:

- Moció per a una Catalunya lliure de 

transgènics 

Es declara la voluntat que el nostre terme 

municipal sigui lliure de transgènics i 

l´Ajuntament faci tot el possible per a as-

solir aquest objectiu; alhora que promo-

gui en els menjadors escolars del munici-

pi una dieta lliure d’aliments modificats 

genèticament, amb productes provinents 

de l’agricultura ecològica, i s’oposi a 

l’acceptació de nivells de contaminació 

inevitable dels transgènics, així com a 

l’etiquetatge dels productes agroalimen-

taris que no informin de la presència d’ 

OMG en qualsevol quantitat.

De la mateixa manera, demana al Govern 

de la Generalitat de Catalunya que iniciï 

els tràmits normatius necessaris per 

aconseguir que Catalunya es declari lliure 

de transgènics, en defensa de l’alimen-

tació pròpia i de la petita agricultura 

tradicional, d’acord amb la normativa 

europea; que l’agroecologia i l’agricul-

tura ecològica siguin declarades com a 

pràctiques d’interès públic i se’n prioritzi 

el seu desenvolupament; i que aturi la 

investigació pública en cultius transgè-

nics a camp obert i recolzi la investiga-

ció agroecològica. També sol•licita a la 

Generalitat i a l’Estat espanyol la retirada 

de la legislació que permet que siguin 

patentades i privatitzades les plantes i els 

animals, mantinguts i millorats històrica-

ment per les pràctiques pageses.

Finalment, se solidaritza amb el pagès 

Josep Pàmies, condemnat a una indem-

nització de 22.000 € per una acció de 

protesta contra els cultius transgènics. 

Així, demana l’absolució dels càrrecs que 

se li imputen i que es desestimin els re-

cursos interposats per la fiscal i l’acusació 

positiu l’objectiu de la campanya, però 

creiem que són del tot insuficients i de-

manem que es col.loquin, com a mínim, 

20 plafons més. La resposta va ser que 

se’n col.locaran més.

- Informació de l’increment de sous dels 

polítics. Vam comentar que a la pàgina 

web de l’Ajuntament només es fa refe-

rència a l’espectacular augment dels sous 

dels polítics municipals de passada a un 

petit paràgraf, i vam preguntar a l’equip 

de govern si al proper ‘Casa de la Vila’, 

a més de la propaganda a la que estem 

acostumats, “s’informarà amb claredat 

d’aquest tema als vilatans i vilatanes”. 

La resposta va ser que s’havia informat 

correctament allà on calia.

- Contractació de tècnic/a en participa-

ció ciutadana. Tenint en compe, que el 2 

de juliol s’anuncia la necessitat d’ocupar 

aquesta posició, que el 4 es demanen CV 

al Col•legi de Politòlegs i Sociòlegs i que 

el dia 5 es decideix sobre les tres alterna-

tives presentades, volem preguntar: Per 

què s’ha tingut tanta pressa en la seva 

contractació, per què només s’ha deixat 

presentar sol.licituds un dia? Per què no 

s’ha informat als sindicats? Per què no 

es va fer una oferta pública? Què pensen 

fer perquè no es pensi que l’Ajunta-

ment contracta persones ‘a dit’? Tant la 

resposta a aquesta pregunta, com a les 

següents, les tindrem al proper ple i ja us 

n’informarem a la pàgina web i al proper 

butlletí.

- Pla de participació. Després que el 

2003 es prometés que es tiraria endavant 

aquest pla, volem preguntar: Quan es 

crearà el Consell de la Vila? Quan es con-

vocaran les entitats i els grups polítics? No 

els sembla que fer-ho amb 25 persones 

es fer-ho d’esquenes a la Vila? Quin cost 

tindrà aquest Pla?

- Estat de conservació d’instal.lacions 

del Barri del Canal. Espais com el Centre 

Comunitari o el Parc del Pont de la Cadena 

es troben en pèssimes condicions. Tenen 

previst fer quelcom urgent al respecte?

particular.

- Moció de solidaritat amb els encausats 

per la crema de fotografies del rei. 

Es va haver de negociar amb Iniciativa i 

Esquerra per a poder-la tirar endavant. 

Això va suposar que haguéssim de canviar 

part del redactat, però per a la CUP el més 

important en aquest cas era que s’apro-

vés el fet que Molins de Rei està amb els 

encausats per la crema de fotos del rei 

espanyol i a favor de la llibertat d’expres-

sió, quelcom que va aconseguir.

- Moció de reconeixement i d’homenat-

ge a Lluís Maria Xirinacs. Es va acordar 

dedicar un carrer de la vila a J.M. Xirinacs, 

on hi constarà una placa de record a 

la seva persona i a la seva lluita, i que 

l’Ajuntament donés suport -sense més 

especificacions- als actes d’homenatge 

a Lluís Maria Xirinacs que s’organitzessin 

des de la societat civil molinenca.

- Moció de suport al projecte “Catalunya 

i voltants en bicicleta”. Aquesta iniciati-

va, proposada pel sr. Jordi del Egido, vol 

ser un campionat de cicloturisme, el qual 

hauria de comptar amb un “carnet de 

ruta” per segellar als municipis esta-

blerts com a control (com es fa al Camí de 

Santiago), per tal de poder rebre després 

un diploma acreditatiu. Suposaria una 

promoció turística i comercial per al mu-

nicipi i un millor coneixement dels espais 

naturals de la vila, com ho és Collserola. 

En aprovar-se, es demanava a entitats 

supramunicipals el seu suport, amb l’ob-

jectiu d’iniciar un procés de participació 

entre l’administració i les entitats del 

món de la bicicleta, per tal de portar-lo 

a terme i després treballar-lo amb altres 

administracions dels Països Catalans i de 

l’Estat espanyol.

Pel que fa a mocions d’altres partits, la 

CUP ha donat suport a les d’ERC-AM, de-

manant la supressió dels articles del Codi 

Penal relatius als delictes contra la corona 

i els ultratges a Espanya; la restitució dels 

diners de la República confiscats per les 

autoritats franquistes; recolzant que el 

projecte de Llei de la Memòria Històri-

ca del govern espanyol inclogui l’anul.

lació de judicis franquistes; a l’adhesió al 

manifest “lluitem contra el racisme”, de 

SOS Racisme; a la d’Iniciativa i Esquerra 

-a requeriment de la Comissió de la Dig-

nitat- que reclama el retorn dels papers 

de Salamanca pendents, i a la del PSC 

que instava a l’Ajuntament a fomentar 

l’estalvi de paper.

En canvi, ens vam abstenir en la del PSC 

sobre la necessitat de modificar l’ho-

rari del servei de bus que arriba a Sant 

Bartomeu de la Quadra, La Rierada i 

Vallpineda. I és que estem d’acord que 

s’han de millorar els horaris de dilluns 

a divendres, però sobre l’ampliació del 

servei els dissabtes i el mes d’agost, 

pensem que s’ha d’estudiar bé, ja que 

els recursos són limitats. Aquesta va ser 

l’única moció rebutjada.

Per últim, tenim la moció del grup mu-

nicipal de CiU –pactada amb IiE- sobre 

el caos de Renfe, en què, entre d’altres 

punts, es demana que el govern espa-



Darrerament, una gran majoria dels 

ajuntaments que forment part del 

Consorci de Collserola i el Departament 

de Medi Ambient i Habitatge de la 

Generalitat de Catalunya s’han mostrat 

partidaris de la declaració del Parc 

Natural de Collserola que, per tant, 

es preveu imminent. Malgrat aquesta 

voluntat, l’ajuntament de Molins de 

Rei està impulsant el desenvolupament 

d’una urbanització al mig del Parc de 

Collserola, en una zona incorporada 

al Pla d’Espais d’Interès Natural de 

Catalunya (PEIN). 

L’Ajuntament justifica aquest pla urba-

nístic en la demanda veïnal d’accedir 

a serveis bàsics com el clavegueram o 

l’aigua corrent a les cases i en la ne-

cessitat de legalitzar la situació de tots 

els habitatges dels barris de muntanya. 

Però el projecte urbanístic i 

reparcel•lació del PERI contempla, a 

més a més de la cobertura d’aques-

tes necessitats, la construcció de 300 

habitatges més, l’ampliació i asfaltat 

massiu de carrers i camins, amb la 

necessitat de talar arbres per poder-ho 

fer, la construcció de ponts sobre la 

riera de volum exagerat i innecessaris, 

la reparcel•lació de zones de bosc a 

sòl urbanitzable i de zones d’horts a 

pàrkings per a cotxes, a més a més de 

la desviació d’un tros de la riera de 

Vallvidrera al carrer de la Sibèria, zona 

de gran interès ecològic per a la vila.

La urbanització, a més, afavoreix 

clarament els interessos immobilia-

ris dels grans propietaris de la zona, 

però penalitza clarament a la resta de 

propietaris que tenen la seva casa com 

a habitatge únic, ja que el projecte els 

suposarà un notable cost econòmic. 

Una part dels veïns han demanat rei-

tot i així, el pla comporta el desplaça-

ment i la canalització irreversible d’un 

tram de la riera de Vallvidrera i la pèrdua 

de massa forestal, actuacions que sens 

dubte alteraran fortament els hàbitats 

immediats, tant a l’interior del PERI com 

a l’àmplia zona limítrof que l’envolta.

Aquesta postura resulta especialment 

desafortunada en el context recent de 

l’espai natural de Collserola, que forma 

part de la Xarxa Europea Natura 2000, un 

organisme que dóna especial importàn-

cia a la protecció dels boscos de ribera 

composats per verns, arbres fàcils de 

trobar al llarg de la riera al seu pas per 

la Rierada – Vallpineda. Cal recalcar que 

la introducció a la Xarxa Natura 2000 té 

una base científica prou important, a 

partir d’estudis ecològics, botànics i fau-

nístics que destaquen els valors naturals 

de la riera de Vallvidrera. Si el recorregut 

es modifica, la pèrdua de qualitat de 

l’espai fluvial de la Rierada serà inevita-

ble, la qual cosa podria dificultar la fu-

tura catalogació de la Serra de Collserola 

en la Xarxa Natura 2000. 

D’altra banda, s’ha de tenir present 

l’augment poblacional que comporta-

rà la nova urbanització de la Rierada i 

Vallpineda. Un creixement en el nombre 

d’habitants significarà una major pressió 

contra els valors naturals de l’espai, que 

comportarà els problemes ja esmentats 

anteriorment i altres com la contami-

nació lumínica dels fanals, l’abocament 

de deixalles, el risc elevat d’incendi o 

el transvasament d’aigua d’escorrentia, 

amb un alt contingut de metalls pesats i 

hidrocarburs, a la riera.

Des de la Plataforma en Defensa de 

Collserola – Molins es creu que l’aug-

ment d’una quantitat tan important 

d’habitants dins la serra de Collsero-

la fomentarà la construcció de nous 

vials que la fragmentin, a causa de la 

necessitat de comunicació que sorgirà 

amb l’arribada de centenars de nous 

veïns. Si la carretera actual que comuni-

ca la Rierada amb la Floresta i amb Sant 

Bartomeu de la Quadra es queda petita, 

potser serà necessària l’aplicació del Vial 

de Cornisa, no desitjat per la majo-

ria dels molinencs i les molinenques 

ni, teòricament, per l’Ajuntament de 

Molins de Rei (Cal recordar que, malgrat 

alguns comentaris del Departament de 

Política Territorial i Obres Públiques de 

la Generalitat de Catalunya favorables 

als postulats de la plataforma No al Vial 

de Cornisa, aquest mateix organisme 

aprova el Vial de Cornisa per la zona 

de Collserola-Vallès i manté la reserva 

de sòl de la zona Sant Cugat del Vallès 

- Molins de Rei.

Des de la Candidatura d’Unitat Popular 

(CUP), tal i com vam demostrar amb la 

presentació d’al•legacions al projecte 

durant el mes d’abril, ens mostrem to-

talment en contra del projecte urbanístic 

de l’equip de govern de Molins de Rei i 

mostrem tot el nostre suport a la tasca 

que du a terme la Plataforma en Defensa 

de Collserola – Molins.

Treballarem des de l’Ajuntament per tal 

d’aturar aquest Pla Urbanístic i pressi-

onarem l’equip de govern per tal que 

contempli altres possibilitats a l’hora 

d’urbanitzar el sector de la Rierada 

– Vallpineda; tenint en compte els ser-

veis bàsics exigits pels veïns de la zona, 

però defensant de forma contundent la 

riera de Vallvidrera, el seu hàbitat i, en 

definitiva, la declaració del Parc Natural 

de Collserola, l’espai natural més estimat 

per tots els molinencs i molinenques.

teradament a l’Ajuntament de Molins de 

Rei la correcció dels costos econòmics del 

projecte, especificant que el pla és exa-

gerat i va molt més enllà de la cobertura 

dels serveis bàsics que exigeixen.

Els criteris urbanístics defensats per 

l’ajuntament preveuen diverses noves 

zones edificables (propietat de molt poca 

gent) tot creant una gran urbanització. Al 

créixer, anirà molt més enllà dels serveis 

bàsics i obligarà a la gran majoria de 

veïns de la zona a pagar preus desme-

surats en concepte de bancs, papereres, 

fanals, canvis de traçats, nous ponts so-

bre la riera o l’asfaltat a tots els carrers; 

un conjunt d’elements no sol•licitats 

pels veïns que l’ajuntament i els grans 

propietaris de la zona pretenen implan-

tar a la Rierada. 

La plataforma que s’oposa al projecte 

critica el fet que l’Ajuntament de Molins 

de Rei no hagi sabut tenir en compte les 

noves tendències proposades des de la 

Universitat Politècnica de Catalunya, que 

promouen urbanitzacions toves i menys 

agressives amb el medi que les envolta.

A més, la plataforma en Defensa de 

Collserola – Molins ha emès un manifest 

que denuncia l’actuació contradictòria 

de l’Ajuntament de la vila en la defensa 

de l’ecologisme:

Es pronuncia públicament a favor de la 

declaració de Parc Natural de Collserola, 

però urbanitza en una zona delimitada 

com a PEIN. També dóna suport explícit 

als projectes que vetllen per mantenir i 

millorar la qualitat ecològica de la riera 

de Vallvidrera, com ara el Projecte de 

Gestió Participada de la Riera, impulsat 

pel Consorci del Parc de Collserola, el 

departament d’Ecologia de la Universitat 

de Barcelona i a través del Projecte Rius; 

La Rierada en perill

Fa uns mesos, quan s’esgotava el mandat de l’anterior equip de govern, l’Ajuntament de Molins de Rei va aprovar el projecte d’urbanització 
del Pla Especial de Reforma Interior (PERI) de la Rierada-Vallpineda. A finals d’abril, uns quants col•lectius de la vila, entre els quals hi havia 
la CUP, van assumir com a pròpia l’al•legació presentada per la Plataforma No al Vial de Cornisa en contra del projecte d’urbanització, dema-
nant la retirada del propi projecte i la moratòria en l’execució del PERI i del Pla Parcial (PP) del sector. 
Aquesta demanda considerava que la nova urbanització no tenia en compte la imminent declaració de Collserola com a Parc Natural ni 
l’impacte irreversible que les obres i el creixement urbanístic causarien al medi i a la biodiversitat de l’entorn, en especial a la riera de 
Vallvidrera. L’al•legació tampoc trobava pertinent l’empara en la legalitat del Pla General Metropolità de 1976, que a més a més de ser obsolet 
també preveia la construcció del Vial de Cornisa, contra la qual s’ha oposat el mateix equip de govern (IiE, ERC-AM i CiU).
Mesos més tard, considerant la necessitat de difondre el projecte urbanístic entre tots els vilatans i vilatanes, s’ha creat la Plataforma en De-
fensa de Collserola – Molins, que s’ha començat a mobilitzar per tal d’aturar-lo.



D’entrada, i per tal de situar-nos 

una mica, ens agradaria que ens 

expliquessis el procés de gestació 

de la Plataforma per a la Defensa 

de Collserola – Molins. Quan decidiu 

formar-la i què preteneu aconseguir 

amb aquesta plataforma?

La Plataforma per la Defensa de Collsero-

la – Molins, és el grup local de Molins de 

la Plataforma Cívica per a la Defensa de 

Collserola que està formada per entitats 

cíviques i veïnals dels pobles i ciutats 

que formen part de Collserola. En aquest 

grup molinenc hi participen algunes 

persones que hem format part de la 

Plataforma No al Vial. De fet tots volem 

la bona conservació de l’espai natural de 

la serra de Collserola i veiem que el Vial 

de Cornisa no és l’única amenaça que 

tenim a Molins.

Com us organitzeu habitualment? Esteu 

oberts a nous membres?

Ens reunim cada dimarts a dos quarts 

de nou al CEPA i hi està convidada tota 

aquella persona que vulgui col•laborar.

Per quins motius, a trets generals, 

esteu en contra del Pla Urbanístic de 

La Rierada – Vallpineda ? Com afectarà 

la nova urbanització de la Rierada-

Vallpineda als veïns de la zona? I als 

molinencs i molinenques? 

L’ajuntament de Molins de rei i els 

grans propietaris de la zona proposen 

desenvolupar una urbanització de 400 

habitatges a la zona de La Rierada-

Vallpineda.

Actualment la urbanització de La Ri-

erada-Vallpineda no disposa d’aigua 

corrent i clavegueram, això implica 

l’extracció d’aigua i l’abocament d’aigua 

residual a la Riera de Vallvidrera. Amb-

dues actuacions tenen conseqüències 

negatives per al bon estat de conservació 

que aquesta riera té al seu pas per La 

Rierada. Per aquest motiu, els veïns han 

demanat, reiteradament, a l’Ajunta-

ment de Molins de Rei, les instal•lacions 

necessàries per a poder gaudir d’aquests 

serveis bàsics. Com a resposta a aquestes 

demandes, l’Ajuntament de Molins de 

Rei, conjuntament amb una minoria de 

veïns i els propietaris de la zona forestal 

afectada, proposen desenvolupar una 

gran urbanització i edificar un gran 

barri. 

Nosaltres considerem contradictòria 

l’actuació de l’ajuntament i ens oposem 

a aquest projecte d’urbanització ja que:

-El Govern Municipal es va pronunciar 

públicament a favor de la declaració del 

Parc Natural de Collserola.

-El Govern Municipal va declarar i va 

donar suport explícit als projectes que 

vetllen per mantenir i millorar la qua-

litat ecològica de la Riera de Vallvidrera 

(Projecte de gestió participada de la riera 

de Vallvidrera impulsat pel Consorci del 

Parc de Collserola, Departament d’Eco-

logia de la Universitat de Barcelona i 

Projecte Rius).

-La proposta d’urbanització  triplicarà 

la superfície i el nombre d’habitants de 

l’actual urbanització, per tant, augmen-

ta la pressió contra els valors naturals 

de l’espai (carrers asfaltats, papereres, 

bancs,  contaminació lumínica amb 

fanals, abocament de deixalles, perill 

d’incendi, abocament d’aigua d’escor-

rentia a la riera amb un alt contingut de 

metalls pesats i hidrocarburs, etc.).

-Els efectes directes sobre l’Espai 

Natural implica desplaçar i canalitzar 

irreversiblement un tram de la riera de 

Vallvidrera i la pèrdua de massa forestal.

-El projecte ignora completament la 

recent inclusió de l’espai natural de 

Collserola a la Xarxa europea Natura 

2000 com a conseqüència de l’aplicació 

de la Directiva europea d’hàbitats i del 

reconeixement dels valors de biodiversi-

tat del Parc de Collserola. La Xarxa Natura 

2000 dóna especial importància a la 

protecció dels boscos de ribera compo-

sats per verns. Així doncs, la pèrdua de 

qualitat de l’espai fluvial de la Rierada 

podria dificultar la futura catalogació de 

la Serra de Collserola en la Xarxa Natura 

2000.

-Estudis ecològics, botànics i faunístics 

destaquen els valors naturals de la riera 

de Vallvidrera (per exemple el recent 

estudi del DMAH  anomenat “Estudi de 

les mesures addicionals de protecció de 

la Serra de Collserola”).

-El projecte es limita a “refugiar-se” en 

la legalitat dels criteris obsolets del Pla 

General Metropolità de 1976.

Creiem que es vulnera el desig de la gran 

majoria de molinencs i molinenques 

respecte a la  protecció i a la lluita per 

mantenir l’espai natural de tots.

 

Tenint en compte que els veïns dels 

barris de muntanya no disposen de 

serveis mínims com una xarxa de 

clavegueram o d’aigua corrent, teniu 

alguna proposta alternativa al projecte 

de l’Ajuntament de Molins de Rei que 

pugui solucionar aquestes mancances?

Una gran majoria de veïns que tenen el 

seu únic habitatge a la rierada, s’es-

tan veient obligats a pagar uns preus 

desmesurats degut a que els criteris 

urbanístics dels plans d’urbanització 

defensats per l’ajuntament preveuen 

transformar en terreny edificable, noves 

zones pertanyents a grans propieta-

ris que seran els grans beneficiaris de 

l’operació. 

Construir a la Rierada-Vallvidrera una 

gran urbanització obligarà als petits 

propietaris a pagar el que no neces-

siten, com bancs, papereres, fanals, 

canvis de traçats, nous ponts, tots els 

carrers asfaltats... I a permetre que 

plantin pins on hi havia alzines, quan 

ells només demanaven poder tenir 

aigua corrent i utilitzar un clavegue-

ram ja existent... però que encara no 

funciona. No es té en compte les noves 

tendències proposades des de l’UPC, 

basades en promoure urbanitzacions 

toves i menys agressives amb el medi 

a les zones residencials envoltades 

d’espais naturals.

Com a membre de la Plataforma No 

al Vial de Cornisa, creus que aquesta 

actuació urbanística pot afavorir la 

posada en marxa d’aquesta carretera 

que la vila de Molins de Rei ha rebut-

jat des de l’Ajuntament?

L’augment d’una quantitat tant 

important d’habitants a la serra de 

Collserola, fomentarà la construcció de 

nous vials que la fragmentin, com el 

Vial de Cornisa, no desitjat per la gent 

de Molins de rei (i que l’ajuntament 

s’havia posicionat en contra), que 

continua essent una greu amenaça des 

que el Departament de Política Terri-

torial i Obres Públiques de la Gene-

ralitat de Catalunya, dirigit pel senyor 

Joaquim Nadal (PSC), va aprovar el Vial 

de Cornisa per la zona de Collserola del 

Vallès  i va mantenir la reserva de sòl 

de la zona Sant Cugat – Molins de Rei.

Quines campanyes i/o accions heu 

realitzat per tal de difondre la vostra 

postura en contra de la nova urba-

nització de la Rierada?

A partir de xerrades informatives, a la 

ràdio de Molins de rei, amb fulletons 

informatius pel poble, i més.

Aprofito per convidar a tothom a una 

xerrada informativa sobre el tema, el 

proper dijous 22 de novembre a les 

20:00 hores, al local de l’Agrupació 

Folklòrica, , amb la participació del 

senyor Pedro Royo (veí de la Rierada), 

de la Marisol Felip (Doctora en Biolo-

gia del Departament d’Ecologia de la 

Universitat de Barcelona) i membres de 

la Plataforma.

 Entrevista a Eva Mas Trepat

Entrevista a l’Eva Mas Trepat, una molinenca habitual en l’activis-
me i associacionisme local i que actualment forma part de la Pla-
taforma per a la Defensa de Collserola – Molins. L’Eva Mas també 
és membre del Centre d’Ecologia i Projectes Alternatius (CEPA), de la 
Plataforma Cívica per a la Defensa de Collserola i de la Plataforma 
No al Vial de Cornisa.



La Comissió Onze de Setembre de Molins 
de Rei -integrada per la CAL, l’Ateneu 
Mulei, ENMdR, AM d’ERC i la CUP- va 
organitzar el passat 10 de setembre 
una marxa de torxes pels carrers de la 
vila, des de la Plaça dels Països Cata-
lans fins a la Plaça del Mercat. Al llarg 
del recorregut, un grup de molinencs 
i molinenques (Arnau Armengol, Oriol 
Roig, Cesc Vives, Adrià Sàbat, Xavi Gardés 
i Mireia Pons) van llegir poesies patriò-
tiques. Al carrer Onze de Setembre es va 
penjar un ram en record als lluitadors 
per les llibertats del nostre poble  i es 
va cantar ‘Els Segadors’.  També es va 
recordar la figura de Lluís Maria Xirinacs, 
destacant-ne la coherència de la seva 
vida política.
A continuació es va celebrar un sopar 
popular a la mateixa plaça i, tot seguit, 
l’actuació del grup “Rambla amunt, 
rambla avall” va posar el punt i final. 
Al llarg del mateix dia 10, i també el 
dissabte 8 i el dimarts 11 al matí es van 
recollir signatures per la campanya 
‘Decideixo Decidir’, organitzada per la 
“Plataforma pel dret a decidir” i “So-
birania i Progrés”, que demana que es 
transfereixi a la Generalitat la compe-
tència en la convocatòria de referèn-
dums.
L’últim dels actes de la Comissió va 
tenir lloc dimecres a l’Ateneu Mulei. Va 
ser la presentació de la guia ‘Què faig 
si?”, a càrrec de Francesc Martín i David 
Sadurní. Un interessant recull de sugge-
riments que poden ser útils per afrontar 
situacions quotidianes pel que fa a l’ús 
del català. 
D’altra banda, el dimarts 11 al migdia 
la CUP va fer l’ofrena en homenatge als 
caiguts en la defensa de la terra, parti-
cipant en l’acte que organitzà l’ajunta-
ment a la Plaça del Mercat. A la tarda, 
membres de la CUP de Molins van parti-
cipar a la manifestació de Barcelona. 
L’Àlex Maymó també va ser convidat a 
intervenir el diumenge 9 a l’acte polític 
de l’Assemblea d’Endavant de Gràcia, 
en motiu de la Diada Nacional. En el seu 
discurs, va explicar què són les Candi-
datures d’Unitat Popular i va comentar 
l’objectiu comú de l’esquerra inde-
pendentista: “Treballem conjuntament 
per no haver de commemorar el 300 
aniversari de la resistència d’un poble, 
si no celebrar la seva llibertat. Treballem 
conjuntament per la independència i el 
socialisme”.

Un centenar de persones es van concen-
trar davant l’ajuntament de Molins en 
solidaritat amb en Jaume Roura, cridat 
a l’Audiència Nacional espanyola per 
haver cremat una imatge del rei Juan 
Carlos I a Girona en un protesta contra 
la visita reial a finals de setembre. L’acte 
va estar convocat per l’Ateneu Mulei, 
Catarko, Coordinadora de l’Esquerra In-
dependentista del Montserratí, SEPC, CUP 
Molins, CUP Martorell, Endavant (OSAN) i 
Maulets. 
Després de la lectura del manifest per 
part del regidor de la CUP de Molins, Àlex 
Maymó, dues persones van cremar fotos 
del rei espanyol, entre els aplaudiments 
dels i les assistents.   
En el manifest es denunciava el cas com 
“l’enèsima acció de l’Estat espanyol 
contra la llibertat d’opinió i expressió” 
i s’assenyalava que “aquest fet reves-
teix de transcendència en el moment en 
què l’Audiència Nacional ordena a les 
institucions, suposadament autònomes, 
del Principat de Catalunya, que aportin 
tota la informació per poder processar 
als manifestants.”
També es criticava l’actuació de la 
conselleria d’interior de la Generalitat, 
a mans d IC,  per la seva  “ostentació de 
força i prepotència ocupant els carrers 
de Girona amb un destacament policial 
mai vist, en el transcurs del qual varen 
ser vulnerats els drets de manifestació 
i expressió.” I concloïa que “ha arribat 
el moment de posar de manifest els 
privilegis jurídics de la Corona espanyola 
i també els atacs sistemàtics contra les 
expressions al carrer de l’independentis-
me català”

Paral•lelament els regidors de la CUP van 
manifestar públicament el seu suport als 
processats per la crema de retrats del rei 
Juan Carlos i el rebuig a la institució an-
tidemocràtica que representa la corona 
espanyola. 
Arreu dels Països catalans van haver-hi 
moltes concentracions com les de Molins 
de Rei i des de l’Audiencia Nacional 
s’obriren noves diligències que de mo-
ment no han aconseguit que s’aturi la 
solidaritat amb els encausats ni tampoc 
les manifestacions de rebuig a la mo-
narquia.

Com ha pogut constatar la CUP, el passat 
dia 8 d’octubre una persona va entrar 
una instància per registre en què de-
manava a l’ajuntament de Molins de Rei 
que onegés la bandera espanyola tots 
els dies de l’any i que “le corresponde 
el lugar destacado, visible y de honor, 
y preeminente respecto a las otras”. En 
aquesta instància s’amenaçava l’ajunta-
ment amb la possibilitat de recórrer a la 
via judicial.

L’adreça a efectes de notificació co-
incideix amb la seu de Ciutadans de 
Barcelona i, de fet, aquest model d’ins-
tància es pot descarregar de la mateixa 
web de ciutadans.

Pocs dies després, l’alcalde Ivan Arcas, 
d’IiE, ordenava penjar la bandera es-
panyola, fet que va provocar una ràpida 
reacció en forma de boca a boca i sms 
que va acabar en una concentració al dia 
següent, el 12 d’octubre, a la plaça de 
l’ajuntament, contra la presència de la 
bandera espanyola a la casa de la vila.
De totes maneres, quan va tenir lloc la 
concentració, la bandera ja no hi era, ja 
que l’enrenou causat va provocar que 
el mateix alcalde ordenés despenjar-
la pocs moments després d’haver-la 
penjat. 

La CUP dóna a conèixer els sous 
dels polítics a la Vila 

La Candidatura d’Unitat Popular (CUP) 

de Molins de Rei ha decidit informar els 

vilatans i vilatanes dels sous i retribu-

cions dels polítics municipals i del seu 

augment, d’un 34% a un 128% respec-

te els anteriors. Aquest increment es 

va aprovar en el primer ple municipal 

després de les eleccions del 27 de maig, 

amb l’únic vot en contra de la CUP. 

Des de la Candidatura d’Unitat Popular 

s’entén que la transparència dels gover-

nants envers la vila també ha d’arribar 

a aquest punt, i per això s’ha decidit 

comunicar-ho mitjançant el cartell que 

us adjuntem i que s’ha enganxat a dife-

rents carrers i places de Molins de Rei. 

Entre els molinencs i les molinenques, 

el que més ha sobtat és que, durant la 

campanya electoral, els polítics no fessin 

esment d’aquest espectacular augment 

de sou i que, en canvi, després, hagi 

estat el primer que han fet.

Des de la CUP, tal i com es va dir en cam-

panya electoral, s’està a favor de la des-

professionalització de la política, i és per 

aquest motiu que el regidor va renunciar 

al seu sou en benefici de la CUP i d’altres 

entitats del poble a qui puguem ajudar 

en la mesura de les nostres possibilitats.

A cada butlletí de la CUP, a la secció “les 

comptes clares”, explicarem de mane-

ra transparent l’ús que fem d’aquests 

diners.

Ciutadans aconsegueix sotmetre 
la voluntat del nostre ajunta-
ment.

Concentració en suport de 
Jaume Roura

Onze de Setembre a Molins de 
Rei

Molins es mou !



La Coral Flor de Neu Gent Gran neix 

l’any 1997 de la inquietud d’un grup 

de senyores amants del cant. La seva 

seu social és al casal 1er de maig, casal 

subvencionat per “la caixa” i   situat al 

carrer Canalias, 6. 

Els primers assaigs es feien al Casal però 

el soroll de la resta d’activitats que s’hi 

duien a terme no permetien gaudir de 

l’activitat musical, i això va obligar a 

negociar amb la regidora de serveis per-

sonals de l’ajuntament per tal de trobar 

un lloc més adient on dur a terme les 

activitats de la coral. Així va ser com es 

van començar a fer els assajos a l’escola 

Ceip Pont de la Cadena, on treballàvem 

sense soroll encara que l’espai era massa 

petit.

Més endavant, però, degut a la implan-

tació d’una hora més de classe, l’escola 

necessitava l’aula que ocupava la Coral i 

el departament de serveis personals de 

l’ajuntament no va ser capaç de trobar 

una alternativa.

Finalment, gràcies a la bona disposició 

del rector Mossèn Joan Soler la coral s’ha 

pogut situar a la capella de Sant Isidre, 

al carrer Menéndez i Pelayo, 16, on actu-

alment assaja.

El repertori conta amb la línia inter-

pretativa habitual de les Corals de Gent 

Gran: espirituals negres, havaneres, 

sardanes i cançons tradicionals d’altres 

països i Durant l’any, aquesta coral que 

conta amb trenta i un cantaires participa 

de les següents activitats:

-Concert a un monestir de Catalunya i 

excursió cultural.

-Concert a alguna institució que celebra 

una efemèride.

-Cantada de caramelles per Pasqua pels 

carrers de la vila.

-Trobada de Corals a la vila de Sant Feliu 

de Llobregat.

-Concert de cloenda de curs a la Basílica 

de Montserrat.

-Concert al Monestir de Sant Benet 

(Montserrat).

-Concert de festa major de Sant Miquel.

-Cantada de Nadales al Poliesportiu 

Municipal.

-Cantada de Nadales a la llar d’avis 

Josep Mestre.

-Cantada de Nadales a la plaça de 

l’ajuntament.

-Concert de Nadal a l’església parroquial 

de Sant Miquel. 

Coneguem Molins: Coral Flor de Neu

Coneguem Molins serà una secció fixa del butlletí de la CUP amb la 
qual pretenem donar a conèixer diverses entitats i associacions de 
la vila o, si més no, contribuir-hi.
En aquest espai cada entitat escollirà allò que vol que sigui publicat 
i nosaltres ens limitarem a exposar-ho.
En aquesta ocasió la coral flor de neu ens ha fet arribar un escrit i 
una fotografia per tal que ho publiquem:

En el ple del 18 de juliol de 2007 es va 

aprovar l’augment d’un 35% a un 128% 

sobre els sous i les retribucions dels 

partits polítics i des de la CUP ens hi vam 

oposar. A més, vam anunciar que dona-

ríem a conèixer periòdicament com ens 

gastem els diners i ens vam comprometre 

a destinar una part d’aquests a entitats 

de la vila. En aquesta secció, us anirem 

posant al dia sobre aquestes qüestions.

En el proper número del butlletí, que 

sortirà abans de la Fira, donarem a 

conèixer com es pot demanar des de les 

entitats els diners que la CUP destinarà 

al teixit social. En aquests primers mesos 

hem estat retornant part dels deutes de 

la campanya electoral i buscant un local 

que també estarà obert a les entitats ja 

sigui per a realitzar alguna activitat o per 

a reunir-se.

Com ja vam anunciar, la campanya elec-

toral de la CUP va costar 4.500€ i teníem 

un deute de 2.693,18€. A partir del mes 

de novembre estem preparant el local 

del carrer Verdaguer, 62. Fins al moment 

hi hem invertit 2481,17€ en concepte de 

fiança, contracte i lloguer del primer 

mes.

Com veureu en el quadre adjunt la 

situació econòmica de la CUP ja comen-

ça a ser menys negativa però encara 

hauran de passar uns mesos fins que 

ens trobem en condicions de generar un 

superàvit cada mes. Els comptes estan 

fets el dia 8 de novembre i per tant no 

està inclòs el cost del butlletí, que puja-

rà a més de 1.400 

A dia 8 de novembre tenim 879,29 però 

encara tenim un deute de 1.593,18 

Durant la propera Assemblea General de 

la CUP, a principis de desembre, decidi-

rem el criteri i el procediment a seguir 

per repartir els diners. Tot això, com és 

lògic, es començarà a fer realitat quan 

l’economia de la CUP estigui sanejada:

Les comptes clares

Comptes a dia 8 de novembre de 2007

Ingressos de l’ajuntament:

Assistència a 4 plens  

Assistència a 2 juntes de portaveus    

Mensualitat de juny de grup polític 

Mensualitats de juliol, agost, setembre 

Total ingressos    

Despeses:

Local C/ Verdaguer 62   

Quota 4t trimestre a CUP Nacional  

Aportacions a plataformes   

Material d’oficina        

Fotocòpies      

Pancarta 11 de setembre       

Retorn part deute de campanya electoral 

Total despeses    

SALDO ACTUAL       

Deutes de la CUP:

Deute pendent campanya electoral   

2.060,96 €
600,00 €
400,54 €

2.403,27 €
5.464,77 €

2.481,17 €
485,00 €
160,00 €
40,29 €
235,02 €
84,00 €

1.100,00 €
4.585,48 €

879,29 €  

1.593,18 €



2.847,27 € per un càtering

L’ajuntament de Molins de Rei s’ha 

gastat 2.847,27 € en el càtering de la 

inauguració de l’exposició d’en Madorell 

realitzat per l’empresa Bestcatering, S.L. 

Sens dubte, els assistents van menjar 

força bé. El cost total de l’homenatge 

a Josep M. Madorell, però, ha estat de 

121.000 € quan hi havia una previsió 

inicial de 30.000 €.

Cobrar per no treballar

35.415,63 € és el sou anual brut del 

responsable tècnic del pla de seguretat 

i protecció civil, antic cap de la Guàrdia 

Urbana, que ha denunciat a l’ajunta-

ment per assetjament moral i que no té 

accés a les dependències de la Guàrdia 

Urbana ni a cap informació malgrat el 

càrrec que té. El que queda clar és que 

s’està pagant un sou força alt per no fer 

pràcticament res, tal i com denuncia el 

mateix “afectat”.

Una Creu de Terme de luxe

Tota obra superior als 30.000 € ha 

d’adjudicar-se per concurs públic però 

la nova Creu de Terme ha costat 50.360 € 

i s’ha adjudicat directament a l’empresa 

9NEXE, S.C.P. Només l’escultura ha costat 

40.600 €.

On estan els 3 butlletins del Casa de la 

Vila?

En el ple del 18 de juliol de 2007 l’equip 

de govern va aprovar una modificació 

del pressupost amb la qual ampliava 

en 24.176,20 € la partida de confecció 

de butlletins. En els primers 6 mesos de 

l’any s’havien gastat 40.376,20 € quan 

la previsió per tot l’any era de 34.200 

€. Cada edició del Casa de la Vila costa 

6.000 € i només s’ha realitzat 1 número 

enguany. Per tant, s’han gastat 34.376,20  

€ en altres butlletins que no coneixem. 

En l’ampliació de 24.176,20 € es contem-

plava recuperar el dèficit de 6.176,20 € 
i 18.000 € més per efectuar 3 butlletins 

més. Estem a meitat de novembre i no 

se n’ha fet cap. Sembla que l’equip de 

govern no té diners ni per complir les 

modificacions del pressupost. En tot 

l’any només s’ha fet 1 Casa de la Vila que 

costa 6.000 € però la partida total puja 

a 58.376,20 €. La qüestió és: quan haurà 

costat el butlletí explicant l’obra de go-

vern que van fer abans de les eleccions?

Contractacions Express

L’ajuntament ha contractat la tècnica de 

participació ciutadana deixant només un 

dia per presentar sol•licituds. Aquesta 

contractació és l’exemple d’un pro-

cés gens transparent i ha provocat que 

alguns pensin que és tracta d’encobrir 

una contractació a dit o que, com se’n 

diu popularment, es tracta d’endollar a 

algú. 

Fins al dia 31 de desembre tenia con-

tracte l’actual tècnica de participació, 

i ara ha signat un contracte d’obra per 

4 anys amb un sou de 35.000 € anu-

als bruts, però 6 mesos abans del final 

del seu contracte l’equip de govern 

va decidir que no hi havia temps per 

fer la contractació per oferta pública i 

amb transparència: El dia 4 de juliol 

L’ull observador

Contacta amb la CUP
Aquesta antiga floristeria del carrer Verdaguer tornarà a obrir les seves portes d’una 

manera ben diferent: serà l’espai que la CUP de Molins de Rei obrirà al poble. Així 

doncs, a partir de desembre, contactar amb la CUP serà molt més directe ja que, a 

més dels mitjans habituals (trucant al 615.603.425 o a través de la nostra pàgina 

web http://molins.cup.cat/ o del nostre correu electrònic cup-molins@googlegrups.

com), els molinencs i les molinenques podran visitar-nos al nostre local situat al 

carrer Verdaguer, 62.

El local romandrà obert de manera fixa els dimarts i dijous de 7 a 9 i el divendres 

al matí de 9 a 11, tot i que se’ns podrà trobar en altres moments i, a mesura que 

més gent s’impliqui en el projecte, podrem anar ampliant l’horari. El local conta-

rà amb una sala d’actes que volem cedir a tothom qui vulgui fer-ne ús, un parell 

de saletes amb wi-fi, també obertes a tothom, i el nostre despatx.  Tot i que les 

instal•lacions planejades no estaran llestes fins més endavant, el dia 1 de desem-

bre s’inaugurarà el casal en un acte on, després d’un piscolabis, s’explicarà als 

assistents quin és el nostre projecte amb més profunditat. Des de la CUP de Molins 

de Rei et convidem a aquest acte d’inauguració i desitgem que aportis el teu gra de 

sorra per donar vida a aquest nou espai.

el gerent municipal demana historials 

professionals al Col•legi de Sociòlegs i 

Politòlegs de Catalunya. El dia següent, 

5 de juliol, el mateix gerent i el director 

de l’Àrea d’Economia i Serveis Generals 

emeten un informe on s’explica que han 

rebut 3 historials professionals i aca-

ben proposant de contractar la mateixa 

persona que ja estava treballant per 

l’ajuntament. Els sindicats ho van saber 

posteriorment i molts no ens expliquem 

el  perquè de tanta pressa.


